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O B E C    MA L Ý    S L A V K O V 

                                                                                                                    Malý Slavkov, 27. 06. 2023 

Z Á P I S N I C A 

 

zo 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malom Slavkove, 

 konaného dňa 27. 06. 2023 o 16.30 hod. na Obecnom úrade v Malom Slavkove 

 

Prítomní poslanci: 6 - Ing. František Bartko, Rastislav Cirák,  Anatolij Dejneka, Ľudovít Svocák, 

Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan  

Neprítomný(í) poslanci: 1 - Mgr. Denisa Vilková                                                                

Hlavná kontrolórka obce: PhDr. Mária Balková - prítomná 

Prezenčná listina tvorí neoddeliteľnú súčasť písomnej dokumentácie  4. rokovania OZ,  zo dňa  27. 

06. 2023. 

DVD č. 4/1,2/2023 tvorí neoddeliteľnú súčasť písomnej dokumentácie  4. rokovania OZ,  zo dňa  

27. 06. 2023. 
 

1. Otvorenie zasadania 

Starosta obce Malý Slavkov p. Ladislav Oravec otvoril 4. zasadnutie Obecného zastupiteľstva  

v Malom Slavkove, na ktorom privítal prítomných poslancov, hlavnú kontrolórku a hostí.  

Skonštatoval, že zasadnutie je uznášania schopné, zo siedmych poslancov sú prítomní  6 poslanci - 

Ing. František Bartko,  Rastislav Cirák,  Anatolij Dejneka, Ľudovít Svocák, Ing. Petra Šavelová, Bc. 

Daniel Trošan.                 

Neprítomná  a ospravedlnená je poslankyňa Mgr. Denisa Vilková  

 

2. Schválenie programu 

Starosta predložil program 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Malom Slavkove na rokovanie 

s tým, že v bode  7 pozmenil text (obsah je ten istý) na základe  skoncipovaného  návrhu na 

uznesenie, ktorý ešte nebol k dispozícii v čase prípravy programu OZ.  

Prítomní poslanci súhlasili s uvedenou zmenou a tiež  nemali doplňujúci návrh k predloženému 

programu. Do rokovania však vstúpil  prítomný občan p. J. Oravec, ktorý chcel zmeniť poradie 

bodov predloženého programu, a to bod 9 - Sťažnosť obyvateľov obce v súvislosti s narušovaním 

verejného poriadku zo strany niektorých jednotlivcov presunúť na začiatok, aby prítomní občania 

nemuseli dlho čakať na prerokovanie uvedeného bodu. P. Bartko uviedol, že už je všetko 

pripravené a nastavené podľa predloženého programu. Hlavná kontrolórka obce nesúhlasila 

s presunom bodov, nakoľko pri bodoch 5 a 6 je  dôležité, aby počas ich prerokovania bola ona 

prítomná. Zapisovateľka uviedla, že ona informovala  občanov, ktorí sa dotazovali ohľadom 

termínu zasadnutia, že  sťažnosť bude predmetom rokovania až v 9. bode, teda ak im  vyhovuje, 

môžu prísť aj neskôr.  Pri hlasovaní za návrh občana p. Oravca, sa všetkých 6 prítomných 

poslancov zdržalo. Následne dal  starosta  hlasovať  za  predložený program. Obecné zastupiteľstvo 

prijalo k 2. bodu programu uznesenie č. 50: Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove schvaľuje 

program 4. zasadania OZ   

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu 



2 
Zápisnica z 4. zasadania OZ v Malom Slavkove, konaného dňa 27. 06. 2023 

 

 

3. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Záverečný účet Obce Malý Slavkov za rok 2022 

6. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Malý Slavkov na II. polrok 2023 

7. Čistička odpadových vôd v Obci Malý Slavkov – modernizácia resp. intenzifikácia 

8. Oprava kanalizácie v Obci Malý Slavkov na ul. Lúčnej od  čísla 40 – 66 

9. Sťažnosť obyvateľov obce v súvislosti s narušením verejného poriadku zo strany niektorých 

jednotlivcov 

10. Interpelácia 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Záver 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
6 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Mgr. Denisa Vilková 

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7    

 

3. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) – do  návrhovej komisie boli starostom navrhnutí:  

Ing. František Bartko, Ing. Petra Šavelová 

za overovateľov zápisnice boli určení: Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka   

za zapisovateľku bola určená: Veronika Pirožeková 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 3. bodu programu uznesenie č. 51: Obecné 

zastupiteľstvo v Malom Slavkove 

A/ schvaľuje  
návrhovú komisiu v zložení: Ing. František Bartko, Ing. Petra Šavelová 

B/ berie na vedomie, 
že starosta obce určil overovateľov zápisnice: Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka   

zapisovateľku: Veroniku Pirožekovú 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
6 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Mgr. Denisa Vilková 

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7    

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) – predložil na rokovanie kontrolu plnenia uznesení. 

Ku kontrole plnenia  uznesení nemali  poslanci  žiadne otázky. Starosta dal za tento bod hlasovať. 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 4. bodu programu uznesenie č. 52:  

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení z 3. 

zasadania  OZ, konaného 25. 04. 2023.   
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Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
6 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Mgr. Denisa Vilková 

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7     

 

5. Záverečný účet Obce Malý Slavkov za rok 2022 

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) – predkladá na zasadnutie  záverečný účet obce za rok 2022. 

Pripomína, že predmetný materiál mali v predstihu k dispozícii a taktiež mali k tomu aj pracovné 

stretnutie, kde si všetko prešli  a prípadne  otázky im boli zodpovedané.  

Ľudovít Svocák (poslanec obecného zastupiteľstva) –  sa informoval, či v roku 2022 nebol poplatok 

za rozvoj, ak nie, prečo je tam pohľadávka. 

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) – odpovedal, že  v r.2022 nebol poplatok za rozvoj. Pohľadávka 

je tam z predchádzajúceho roku (stavebník nebol zaplatiť). 

Ľudovít Svocák (poslanec obecného zastupiteľstva) –  uviedol, že mu nesedia aj  položky: tovary 

a služby, on tam vidí rozdiel 27 tisíc,  plánovanie, manažment a kontrola... 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) – pripomína p. Svocákovi, že k rozpočtu 

mali pracovné stretnutie, kde p. Svocák neprišiel, tam by dostal odpovede na svoje otázky. On si 

tiež prešiel materiál, ktorý dostal a tiež porovnával záverečné účty z predošlých  rokov a nenašiel 

tam nezrovnalosti. Z materiálov jasne vyplýva, že obec svoje pohľadávky spláca včas. 

V rozprave p. Svocák uviedol, že to bolo stretnutie len kvôli akcii MDD. 

Starosta a poslanec Bartko povedali, že dostal pozvanie cez SMS, nech si ju prečíta a zistí k čomu 

všetkému bolo to pracovné stretnutie. 

PhDr. Mária Balková (hlavná kontrolórka obce) – opätovne vysvetlila, že záverečný účet obce    sú 

obce povinné zostavovať v predpísanej skladbe v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy. Tu sa nedá nič meniť, je to dané zákonom a záverečný účet vychádza z 

údajov uvedených v  rozpočte obce za konkrétny kalendárny rok. Ona s tým pracovala a nenašla 

tam žiadny nesúlad, o ktorom hovorí p. Svocák. Následne zhotovila stanovisko k návrhu 

Záverečného účtu obce. Jej stanovisko mali predsa tiež k dispozícii v pracovných materiáloch 

(prečo sa p. Svocák neozval?) a tam je uvedené, že  účtovná závierka bola vykonaná v zmysle 

zákona a odporúča zastupiteľstvu schváliť hospodárenie obce bez výhrad.  

Ľudovít Svocák (poslanec obecného zastupiteľstva) – to mu je jasné, uviedol,  ale trvá na svojom. 

14. decembra robili úpravu rozpočtu, možno zlé.  

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) – potvrdil, že  úprava rozpočtu  sa robila v r. 2022 1 x. Keď 

však  upravovali rozpočet, nemohli tam byť predsa ešte započítané  všetky výdavky a príjmy (napr. 

nepredvídané výdavky, príjmy, faktúry), ktoré  vznikli až  po úprave rozpočtu. Teraz mu nevie 

zodpovedne odpovedať,  lebo si všetko nepamätá. Keď mal nejasnosti, mal prísť ešte pred 

zasadnutím  za ekonómkou, bola by mu to   ozrejmila. 

Ing. Petra Šavelová (poslankyňa obecného zastupiteľstva) – povedala, že jej keď  niečo nie je jasné, 

ide si po vysvetlenie  za ekonómkou.  

PhDr. Mária Balková (hlavná kontrolórka obce) – uviedla, že je to také dehonestujúce keď 

dokument záverečného účtu visel  pre verejnosť na obecnej stránke a on mal možnosť pozrieť si to 

a informovať sa skôr a nie teraz kritizovať. Opakuje, že december sa dá zaúčtovať niekedy 

v januári, februári nasledujúceho roku, ináč sa to nedá.. Poukazuje na fakt, že  je jún a ešte stále sa 

rieši účtovníctvo z predchádzajúceho roka, pretože  účtovníctvo je posunuté. 

Ľudovít Svocák (poslanec obecného zastupiteľstva) – pýta sa kontrolórky, či sa nemôže opýtať?  Aj 

ona ako hlavná kontrolórka, by mu mala vedieť odpovedať. 
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PhDr. Mária Balková (hlavná kontrolórka obce) –  odpovedala, že vie odpovedať a on sa môže  

pýtať, ale je to prinajmenšom čudné, keď má aj iné možnosti získať odpovede na svoje otázky 

a nevyužije ich, potom začne riešiť to, čomu on nerozumie až na zasadnutí, kedy to má byť všetko 

už  každému jasné (k tomu slúžia pracovné stretnutia).  Podotkla, že  ani ona ako  hlavná 

kontrolórka si nemusí v okamihu a do podrobna  na všetko spomenúť a pamätať si všetko, na čom 

pracovala pred mesiacom. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) – k záverečnému účtu uviedol na 

porovnanie,  že posledné roky celý čas splácame úvery, pozrite si percento zadlženosti obce 

z minulých  rokov (60 %). Na porovnanie   k 31. 12. 2022  je zadlženosť obce 24,9 %  (158 306, 96 

eur) a na  dôvažok všetky tie projekty, do ktorých sme išli a podieľali sa len na spolufinancovaní sú 

verejnoprospešnými projektami, slúžia všetkým a  zvyšujú majetok obce, čo je veľmi dôležitý fakt, 

keďže obec má svoj majetok zveľaďovať a zväčšovať.  

PhDr. Mária Balková (hlavná kontrolórka obce) –  opäť zopakovala, že ona im  svoje stanovisko 

k hospodáreniu obce za rok 2022 dala. Nenašla žiadne nezrovnalosti, záverečný účet je zhotovený 

v zmysle rozpočtových pravidiel. To, že sa rezervný fond použil na krytie a vysporiadanie  schodku 

rozpočtu má v zmysle zákona rozhodnúť zastupiteľstvo a oni tak aj rozhodli. Poukázala, že ak aj 

obec zoberie pôžičku,  v konečnom dôsledku tým predsa narastá  hodnota majetku obce, čo je 

najdôležitejšou úlohou hospodárenia. Aby obec mohla zobrať pôžičku, sú v zákone o rozpočtových 

pravidlách dané kritéria, ktoré musia byť dodržané, čo je v našom prípade splnené. 

Vyššie uvedené skutočnosti nezmenili pochybnosti p. Svocáka  o hospodárení obce.  

Po  rozprave o hospodárení obce,  dal starosta hlasovať za predložený návrh uznesenia. Obecné 

zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 5. bodu programu uznesenie č. 53: Obecné 

zastupiteľstvo v Malom Slavkove A/berie na vedomie odborné stanovisko hlavného kontrolóra 

obce Malý Slavkov k návrhu Záverečného účtu obce Malý Slavkov za rok 2022. 

B/ schvaľuje Záverečný účet a celoročné hospodárenie obce Malý Slavkov za rok 2022 - bez 

výhrad. 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, , Ing. Petra 

Šavelová, Bc. Daniel Trošan  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ľudovít Svocák 

Neprítomní: 1 Mgr. Denisa Vilková 

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7     

 

6. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Malý Slavkov na II. polrok 2023 

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) – predložil na rokovanie Návrh plánu kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky Obce Malý Slavkov na II. polrok 2023 a prenechal slovo hlavnej kontrolórke. 

PhDr. Mária Balková (hlavná kontrolórka obce) – informovala, že návrh plánu mali v pracovných 

materiáloch, tak len v krátkosti uvedie, na čo by sa chcela v uvedenom období zamerať. Základnou 

úlohou HK  bude vypracovanie odborného stanoviska k Návrhu rozpočtu na r. 2024 – 2026 

a vypracovanie správy o kontrolnej činnosti za I. polrok 2023 Chce sa  zamerať na: kontrolu plnenia 

uznesení v r. 2023, dodržiavanie zákona o slobodnom prístupe k informáciám, povinné 

zverejňovanie zmlúv, faktúr, zverejňovanie napr. rozpočtu, záverečného účtu či VZN v systéme 

CUET, kontrolu inventarizácie. Tak ako predchádzajúce obdobia jej ostatná činnosť bude spočívať  

v účasti na školeniach  pre kontrolórov a účasti na zasadnutiach OZ. K uvedenému nemali poslanci 

žiadne otázky, či požiadavky, návrh na uznesenie bol prečítaný a následne dal zaň starosta hlasovať.  

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 6. bodu programu uznesenie č. 54: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove schvaľuje Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky  Obce Malý Slavkov na 6 mesiacov, t. j. na obdobie II. polrok 2023. 
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Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
6 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Mgr. Denisa Vilková 

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7     

 

7. Čistička odpadových vôd v Obci Malý Slavkov – modernizácia resp. intenzifikácia  

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) – dáva im na zváženie informáciu, že máme jedinečnú  

možnosť ísť do modernizácie čističky. Naša obec je medzi 6 obcami, ktoré spĺňajú podmienky a 

môžu čerpať nenávratné  finančné prostriedky z programu rozvoja vidieka na rozšírenie ČOV.    

Bc. Daniel Trošan (poslanec obecného zastupiteľstva) –  nevidí dôvod rozširovať čističku, keď 

kapacitne pre obec stačí. Tiež  bolo pred časom potvrdené  zástupcami spoločnosti PAT3, že 

kapacitne postačí aj pre novú zástavbu v rámci projektu Huncovské drevenice. 

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) – vysvetľuje princíp, ako to  v rámci procesu čistenia 

odpadových vôd   funguje, ako sa prepočítava  kapacita ČOV, čo všetko  musíme preventívne  

sledovať a merať. Pripustil, že  ČOV – ka  má nateraz aj do blízkej budúcnosti dostatok kapacít, ako 

uviedol poslanec Trošan, ale podľa neho treba myslieť aj ďalej. Bola by škoda nevyužiť túto 

možnosť, ak to obec nebude nič stať.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) –  apeloval na poslanca Trošana, aby si 

uvedomil, že  už taká možnosť nemusí prísť, treba to využiť. Teraz naplnenosť spĺňame, aj obec, aj 

spoločnosť PAT3 má dostatok kapacít. Ak do budúcna dôjdeme k určitému bodu naplnenosti 

a bude  potreba rozšíriť čističku a už  nebude taká možnosť?  

Ľudovít Svocák (poslanec obecného zastupiteľstva) –  uviedol, že ho stretol p. Bačík (REA Tatry) 

a pýtal sa, prečo podpísali takú nevýhodnú zmluvu. 

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) – povedal poslancovi Svocákovi, že sa zastavil pri 

developerovi, ktorí niečo chce, ale nič nedá. Opäť zopakoval, že máme rezervu. Kapacita ČOV  je 

zatiaľ postačujúca pre všetky doposiaľ vybudované ulice v obci aj pre  PAT3. Konštatoval, že 

pozemky predáva REA, ale ľudí  odkazuje na obec... V prípade záujmu  stavať   nové domy (IBV), 

obec vydá stavené povolenie, až keď žiadatelia vybudujú, či rozšíria  čističku.  

Ľudovít Svocák (poslanec obecného zastupiteľstva) – spomína, že keď sa išlo do projektu s ČOV,  

obec zvolala jednanie všetkých developerov, ktorí majú stavebné záujmy v katastri obce, aby sa 

podieľali  na tomto projekte.  

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) – potvrdil túto informáciu a dodal, že  jedine spoločnosť PAT3 

do toho išla a zasadila sa o to, že obec má  vybudovanú čističku. REA sa však nepodieľala a ničím 

neprispela obci k vybudovaniu čističky, ale teraz ju   chce využívať... Ako povedal ak v budúcnosti 

prídu na obec developeri s požiadavkou vybudovať  nové domy v katastri  obce,  môže im byť 

vydané  stavené povolenie, až keď budú mať kde odvádzať odkanalizované splašky. To si už budú 

musieť riešiť sami. Zopakoval, že obec má pre  doposiaľ vybudované ulice dostatočnú kapacitu 

čističky. 

V rozprave bolo ešte povedané, napr. hlavná kontrolórka -  poukázala, čo by dali ľudia za to, keby 

mali  čističku, p. Trošan - skonštatoval “takže staviame pre iných“, p. Svocák - keď bude postavená,  

budú  musieť byť čerpadlá zapnuté (vyššie náklady na elektriku), p. Bartko zdôraznil fakt, že teraz 

máme možnosť 100 % úhrady nákladov na rozšírenie čističky.  

Po rozprave starosta prečítal návrh na uznesenie a dal zaň hlasovať. Obecné zastupiteľstvo prijalo 

k 7. bodu programu uznesenie č. 55: Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove schvaľuje 
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predloženie  Žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného príspevku z Programu rozvoja vidieka 

(PRV) v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o NFP z programu rozvoja vidieka Slovenskej 

republiky 2014 – 2022 
Číslo výzvy:  66/PRV/2023 pre opatrenie:  7 – Základné služby a obnova dedín vo vidieckych 

oblastiach 

podopatrenie:  7.2 – Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania všetkých 

druhov infraštruktúr malých rozmerov vrátane investícií do energie z obnoviteľných zdrojov a 

úspor energie 

- na modernizáciu čističky odpadových vôd Malý Slavkov (ČOV) resp. intenzifikáciu ČOV Malý 

Slavkov (dodržanie prísnejších limitov pre vypúšťané znečistenie). 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová,  

Proti: 1 Bc. Daniel Trošan 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Mgr. Denisa Vilková 

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7  

  

8. Oprava kanalizácie v Obci Malý Slavkov na ul. Lúčna od čísla 40 - 66 
Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) –  informoval, že im poslal rozpočet a cenovú ponuku na 

opravu kanalizácie na Lúčnej ulici od č. domu 40 -66. Spoločne o tom hovorili, že by bolo dobré  

vyriešiť a prerobiť tento problémový úsek ešte pred tým, ako sa budú na tejto ulici robiť chodníky 

a cesta. Dostali sme  rozpočet a ideme v dvoch  variantoch. Kanalizácia je obecná, prípojky sú 

obyvateľa. Buď vymeníme rúry a oslovíme obyvateľov, aby sa pripojili alebo  urobíme celé aj 

s prípojkami.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) – navrhuje urobiť to tak, ako na iných 

uliciach. Treba urobiť hlavné potrubie a odbočky, aby sa neporušila cesta. To by financovala obec 

a ostatné si bude hradiť občan. Toto je pre neho základ, aby sa nevstupovalo do cesty, ktorá bude 

novovybudovaná. Bolo by dobré ísť s kanalizáciou trošku nižšie, aby sme sa spádovo dostali do 

kanalizácie pri J. Perignatovi . Určite nie je za to, aby obec financovala všetko. Zdvihla by sa v obci 

vlna nevôle tých občanov, ktorí si prípojky financovali sami. 

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) – teraz je potrebné  zhodnotiť, či náklad na to pokryje obec 

z vlastných zdrojov (za predaj pozemkov) alebo ideme do pôžičky s  1 % úrokom, ktorá by sa 

splácala  10 rokov. 

V rozprave uviedli napr. p. Trošan, či je rozumné ísť do pôžičky, p. Bartko sa zamýšľa, či je 

rozumné urobiť novú cestu a chodník a nie najskôr kanalizáciu, ohľadom úroku, uviedol, že   je 

dobrý. P. Svocák sa pýta, prečo nebudú prípojky v zelenom páse, starosta povedal, že vychádzajú 

v strede novej cesty, lebo pôvodná  bude  rozšírená  plus  chodník. Starosta uvažuje aj nad tým, že 

by obec  urobila  aj prípojky a potom sa opýta občana, či to chce, ak áno, tak zaplatí obci náklady 

vynaložené na vybudovanie prípojky. Poslanec  Svocák sa pýta, ako vymôže  financie, ak občan 

nezaplatí,  starosta uviedol, že si myslí, že taký nebude ani jeden, ďalšia vec je, že sa  to bude 

kontrolovať a v prípade takého zistenia  sa rúra znepriechodní. V závere sa zhodli, že sa pôjde do 

opravy kanalizácie v uvedenej lokalite. Starosta prečítal návrh na uznesenie a dal  hlasovať.  
Obecné zastupiteľstvo prijalo k 8. bodu programu uznesenie č. 56: Obecné zastupiteľstvo v Malom 

Slavkove schvaľuje Opravu kanalizácie v Obci Malý Slavkov na ul. Lúčna od čísla 40 - 66 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
6 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan  
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Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Mgr. Denisa Vilková 

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7     
 

9. Sťažnosť obyvateľov obce v súvislosti s narušením verejného poriadku zo strany 

niektorých jednotlivcov  

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) –  predložil na rokovanie sťažnosť skupiny obyvateľov obce. 

Keďže ju poslanci  mali aj v pracovných materiáloch, tak len v krátkosti zhrnie jej obsah. 

Obyvatelia  poukazujú na závažný problém v súvislosti s narušovaním  verejného poriadku zo 

strany niektorých jednotlivcov. Obávajú sa  vplyvu minoritnej skupiny  obyvateľov na kvalitu 

a bezpečnosť života v našej obci. Upozorňujú na konkrétne a stupňujúce sa prejavy 

znepríjemňujúce každodenný život v obci. Poukazujú na narastajúci prejav hrubosti, neúcty, urážok,  

vulgárnych nadávok,  neprimeranej  hlučnosti (hlučné spevy, hudba), chcú sa cítiť bezpečne, majú 

za to, že je nevyhnutné, aby sa obnovil občiansky  poriadok a rešpekt voči ostatným obyvateľom v 

obci. Navrhujú opatrenia, ktoré by podľa ich názoru mohli k tomu prispieť. Vzhľadom na vážnosť 

a rozsah tohto problému žiadajú riešiť to na obecnom zastupiteľstve  za prítomnosti zástupcov 

majority aj minority. Chceli by počuť stanovisko minority a zistiť dôvody takéhoto správania. 

Veria, že forma vzájomného dialógu a konštruktívnej komunikácie by mohla viesť k nájdeniu 

spoločného základu pre obnovu  verejného poriadku, harmonického spolužitia, k  posilneniu 

súdržnosti a vzájomnej tolerancie v našej obci. Na základe požiadavky týchto občanov je sťažnosť 

bodom rokovania. Jednu z požiadaviek, aby na zasadnutí boli prítomní  zástupcovia  majority 

a minority,  obec nevedela u minority zabezpečiť, nakoľko nevedela komu osobne pozvánku na 

zasadnutie  adresovať (nemá vedomosť,  kto by mal minoritu zastupovať).   P. Pajákovi, ktorý 

sťažnosť doniesol,  obec pozvánku na dnešné rokovanie doručila. Verejnosť bola  o tom  tiež  

informovaná zverejnenou pozvánkou. Ďalšie  požiadavky sťažovateľov boli napr.:  zabezpečiť 

multifunkčné ihrisko tak, aby sa   zabránilo svojvoľnému vstupu na ihrisko (chrániť a udržiavať  

majetok obce) a určiť rozpis využitia ihriska pre obe skupiny, prípadne to riešiť zvolením správcu 

ihriska,  na ochranu verejného poriadku využívať  platné predpisy a sankcionovať tých, ktorí 

závažne porušujú verejný poriadok (mohlo by to slúžiť ako odstrašujúci príklad),  zvyšovať 

povedomie občanov o správaní sa na verejnosti a dôležitosti rešpektovania iných ľudí   cestou 

organizovania informačných kampaní, spolupráca úradu, miestnych organizácií, občianskych 

združení s miestnou komunitou (komunitné projekty, aktivity môžu pomôcť obnoviť pocit 

spolupatričnosti a zodpovednosti voči obci), zvýšiť prítomnosť hliadok polície. Otvoril rozpravu 

o uvedenom s tým, aby občania  vymysleli,  ako to riešiť.  

Do rokovania vstúpili prítomní občania, ktorí v rozprave s poslancami a starostom obce 

prezentovali svoje skúsenosti, názory a návrhy na predmetný bod,  napr.: 

P. Bučková uviedla, že v poslednej dobe sa tínedžeri prechádzajú po celej obci, sú drzí. Je ťažké ich 

ukorigovať, keď ich človek osloví, kričia, vykrikujú, správajú sa neúctivo, sú vulgárni, pohoršujú 

a obťažujú ostatných obyvateľov hlasnou muzikou.  Ohľadom multifunkčného ihriska  poukazuje, 

že je nehygienické  (očúrané). Rómovia asi nemajú žiadne  povinnosti, tak tam trávia všetok čas 

(školopovinné deti aj doobeda, keď majú byť v škole) a keď tam chcú ísť  ich deti, tak ich nepustia 

alebo vyženú. Dotazuje sa, koľko by stál obec správca, navrhuje požiadať políciu v KK o posilnenie 

hliadok v obci   (dodržiavanie verejného poriadku),  TSP – čky  nech  idú medzi nich a robia osvetu 

s rodičmi detí. Stupňuje sa to, preto tu dnes prišla. 

P. Rothová povedala, že  verejnosť nevie, kto má vlastne ihrisko v správe. Myslí si, že obec má 

dostatok poslancov (keď sa môžu starať o zimné ihrisko, prečo nie aj o toto) a pracovníkov, ktorí by 

to mohli robiť, navrhuje ihrisko zamykať a kľúče odovzdávať. Zdá sa im zvrátené to, čo sa deje 

pred vstupom do obce. Netreba to brať ako útok voči niekomu, ale majú za to, že to, čo sa tam deje, 

nie je v poriadku a treba to vyriešiť.  
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P. Gurková navrhuje, aby obec pravidelne kontrolovala ihrisko, udržiavala jeho hygienu,  

momentálne je nutná sanitácia plochy ihriska (vysavovať  kvôli zápachu moču), hľadať peniaze 

v rozpočte a zaplatiť  správcu ihriska (peniaze sú, poukazuje, že úrad má krásne dvere, človek keď 

chce prísť na úrad, musí zvoniť, načo už bolo dobré dať také  dvere), obnoviť obecnú hliadku, keď 

fungovala obecná hliadka bol poriadok).  Treba hľadať riešenia, ísť sa  pozrieť aj do iných obcí kde 

majú cigánov, ako to u nich  funguje. Dôležitá je aj osveta,  nech ju    robia pracovníčky TSP, sú na 

to školené i vzdelané, navrhuje kontroly  a monitorovanie ihriska. Domnieva sa, že za každým  ich  

návrhom ako riešiť situáciu,  nasleduje  kompetentných  odpoveď, prečo sa to tak nedá urobiť. Byť 

poslancom nie je ľahká cesta,  je to práca na 24 hod. Ďalej sa pýta,  čo robia na ihrisku psy, nemajú 

tam čo robiť (jej synovi pes očúral ruksak). 

P. Oravcová pripomína, že ihrisko je majetkom obce, teda obec je zaň zodpovedná. Napr. ona  

navrhuje v prípade priestupku volať   políciu, zabezpečiť správcu z radov zamestnancov, dať  mu 

kompetencie (na to peniaze netreba),   aby mal každý  možnosť využívať ihrisko, napr. na dve 

hodiny,  vyskúšať to na dva mesiace (letné prázdniny), ihrisko zamykať, kľúč vydávať na 

požiadanie a  určiť prevádzkové hodiny v rámci pracovného času obecného úradu, ak sa nenájde 

správca. Ide o to nájsť  spoločné  riešenie a robiť radšej prevenciu a nie potom riešiť už dôsledok 

priestupku. Pýta sa, kto bude zodpovedať za to, keď sa tam niečo stane?   

P. Oravec P. poukazuje, že občania vyvíjajú iniciatívu, chcú riešiť uvedenú situáciu a poslanci  nič. 

Poslanci, sú jedni z nás, majú v obci   nejaké postavenie,  nech  hľadajú aj oni, ako to riešiť. 

Poukazuje na zdevastovanie majetku, čo im dovolili aj poslanci svojim nekonaním v tejto veci. 

Očakával by podporu aj od obce. Keď poškodzujú cudzí majetok, nemožno ich na to ani len 

upozorniť, aby človek nedostal vynadané. Aj on má  osobnú skúsenosť priamo až vulgárneho 

správania sa zo strany   maloletých z tejto komunity.  Navrhuje nájsť zodpovedného človeka  a tiež 

spätnú kontrolu ihriska po každom, kto ho využíval.  

P. Kolaciak uviedol, že správca musí byť,  ihrisko nech sa opraví, nech sa tam namontujú kamery 

a v prípade potreby je dôkaz.    

P. Oravec J. tiež poukazuje na  vyhrocujúcu sa  situáciu v celej obci ohľadom správania sa detí 

a mládeže miestnej  minority, dotazuje sa u starostu, čo robia TSP, akú osvetu,  nič nevidieť. 

Uviedol, že na začiatku starosta povedal, aby  vymysleli občania nejaké  riešenie,  a teraz na každý 

ich návrh dáva protiargument. 

P. Bodžoň povedal, že žiadny správca to dlho nevydrží robiť. 

P. starosta reagoval na vyššie uvedené – on nie je polícia, ak sa porušuje zákon, treba volať políciu. 

To, čo tu niektorí prezentujú,  mu príde ako keby mal  niekomu niečo zakazovať. Ohľadom 

občianskej hliadky informoval, že  obec momentálne nemá MOPS,  lebo to štát dočasne pozastavil. 

Ak bude výzva, tak do nej obec pôjde. Čo  sa týka multifunkčného ihriska,  funguje od roku 2012 

a doteraz tam nebola žiadna veľká investícia, len bežné udržiavacie práce. Každoročne je 

vykonávaná odborná kontrola technického stavu multifunkčného ihriska kvôli bezpečnosti. 

Ohľadom prevádzky sa    skúšali rôzne alternatívy, bol aj harmonogram, aj sa ihrisko zamykalo 

(poukázal na to, že počas jedného roka, keď mal kľúč on, si chodili po kľúče väčšinou len  rómske 

deti), bol aj voľný prístup, tiež sa uvažovalo  aj o možnosti správcu (vysvetľuje, čo by mal správca 

robiť) a však po prepočítaní nákladov by správca stál  obec cca min. 15 tisíc ročne,   čo je drahé.  

Kamery sa ešte  nevyskúšali. Môže sa to vyskúšať (kamera však nesníma zvuk ani hudbu), ale na 

druhej strane sa pýta,  kto  bude za tou kamerou sedieť? Na otázku bezpečnosti neplnoletých 

užívateľov  ihriska povedal, že každý športuje na vlastnú zodpovednosť. Čo sa týka správcu 

multifunkčného ihriska z radou zamestnancov, nevidí v tom  problém.          

Poslanec p.  Dejneka uviedol, že on má už roky na starosti hokejové ihrisko a nemá problém. 

Navrhuje, aby si    multifunkčné ihrisko zobral na starosť  niekto z rodičov detí. 

Poslanec p. Trošan navrhuje dať ihrisko do nájmu. 

Poslanec p.  Svocák navrhol vybudovať ďalšie ihrisko v hornej časti obce. 

Poslanec p. Bartko na pripomienku jedného z občanov uviedol, že on robil v tej veci, čo mohol.    

Osobne sa stretol a rozprával  s rodičmi detí a navrhol im, aby  sa deťom venovali a dohovorili im 
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pre  upokojenie vzájomného spolužitia občanov.  Plne so uvedomuje, že je poslancom obce, ale 

podotýka, že aj poslanec má len určité  kompetencie dané zákonom.  Nemôže predsa ako poslanec 

niekomu niečo protizákonne zakazovať, či riešiť to, čo napr.  patrí do rúk polície alebo na 

priestupkové konanie. Každý z prítomných občanov mal a má možnosť kandidovať za poslanca.  

Nech to najskôr  skúsia a až potom hodnotia prácu iných.  

Na návrh p. Svocáka postaviť hore ihrisko  p. Bartko uviedol, že obec  nemá v tejto lokalite 

pozemok na vystavanie ďalšieho ihriska. P. starosta uviedol, že prípadná možnosť by bola postaviť 

ihrisko na základe územného plánu obce na pozemku, kde je plánované  komunitné centrum 

v rámci  toho priestoru. Po rozsiahlej a hlučnej rozprave sa spoločne dohodli, že počas letných 

prázdnin sa ihrisko bude zamykať. Bude určený pracovník obce, ktorý bude mať  na starosti 

odovzdávanie a preberanie kľúča len v čase  pracovných  hodín na obecnom úrade. Takýto systém 

fungovania multifunkčného ihriska bude len na skúšku, a to len počas letných prázdnin. 

Návrhová komisia prečítala návrh na uznesenie a starosta dal zaň hlasovať. 

Obecné zastupiteľstvo prijalo k 9. bodu programu uznesenie č. 57: Obecné zastupiteľstvo v Malom 

Slavkove súhlasí s úpravou času prevádzky multifunkčného ihriska počas letných prázdnin júl – 

august 2023: počas pracovných dní (pondelok - piatok). Kľúč od multifunkčného ihriska bude 

vydávaný povereným pracovníkom  v čase pracovných hodín Obecného úradu v Malom Slavkove.  

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
6 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Mgr. Denisa Vilková 

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7     

 

10. Interpelácia 
V rámci tohto bodu nikto z prítomných poslancov neinterpeloval starostu obce. 

 

11. Rôzne 

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) –  informuje prítomných ohľadom  sťažnosti občana 

bývajúceho na ul.  Rovnej p. Hukela na to, že tam nesvieti pouličné osvetlenie. Dcéra išla večer 

o 21.30 hod. domov a tak zakopla, že si zlomila prst. Na februárovom zasadnutí OZ o tom rokovalo 

a podmienilo prevzatie VO od REA Tatry v predmetnej lokalite,    až keď tam bude 70 % 

skolaudovaných rodinných domov. Spoločne sa zhodli, že  nemôžu súhlasiť s niečím, čo je pre obce 

nerentabilné, REA  má zisky a obec  nemá ani len príjmy z podielových daní. Na druhej strane 

chápe tých, korí tam už bývajú.   

Ľudovít Svocák (poslanec obecného zastupiteľstva) – sa pýta, prečo to vypínajú, treba sa s nimi 

dohodnúť, nech vypínajú, ale až po 24. hod.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) –  uviedol, že REA sa rozhodla vypínať 

verejné osvetlenie, aby tak cez sťažnosti ľudí  nakoniec donútila obec prebrať od nich  verejné 

osvetlenie. On s prebratím VO obcou za takýchto podmienok nesúhlasil ani nebude súhlasiť.  

Ing. Petra Šavelová (poslankyňa obecného zastupiteľstva) –  pripomenula, že ona vtedy navrhovala, 

aby bola zapnutá napr. každá tretia lampa. 

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) –  konštatoval, že dnes sa na to pozerá tak, že nevidí problém 

prevziať to. Sme za to zodpovední.  Obec sa dohodla s REA-ou a   do lamp verejného osvetlenia 

namontovali také led žiarovky, ako sú namontované po  celej obci. (keď sme v obci  prešli na 

ledkové žiarovky,   ušetrilo sa na výdavkoch za VO).  

P. Rothová – uviedla, že aj ona má postavený rodinný dom na Golfovej ulici. Zdôraznila, že nie je 

normálne, že tam nesvieti verejné osvetlenie. Ona za pozemok zaplatila aj s inžinierskymi sieťami, 
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prečo by mala chodiť po tme a ohrozovať  tak bezpečnosť svoju, svojich detí a  všetkých, ktorí 

k ním chodia. Žiada a nie je sama (aj ostatní ľudia, ktorí tam už bývajú),  aby v predmetnej lokalite 

svietilo verejné osvetlenie. 

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) –  pripomenul, že on nehlasuje. Je zástancom toho, aby sa tam 

svietilo, vypla to REA po tom, ako poslanci neodsúhlasili ich žiadosť o prevzatie VO obcou.  

Ľudovít Svocák (poslanec obecného zastupiteľstva) – sa informuje, či to riešili aj s REA-ou,. 

Navrhuje dotknutým občanom  dať žiadosť aj firme. 

P. Rothová – informovala, že niektorí to riešili s REA-ou ústne. Bolo im povedané, nech sa obrátia 

a riešia to s obcou. 

V závere  rozpravy starosta povedal, že sa  skúsi  stretnúť, pohovoriť si a nájsť nejaké vhodné 

riešenie  so zástupcami firmy REA Tatry.  

Obecné zastupiteľstvo prijalo k 11. bodu programu uznesenie č. 58: Obecné zastupiteľstvo v 

Malom Slavkove odporúča starostovi obce  zvolať pracovné stretnutie so zástupcami REA Tatry, 

s.r.o.   ohľadom verejného osvetlenia na Golfovej ulici v obci Malý Slavkov. 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
6 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Mgr. Denisa Vilková 

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7     

 

P. Kolaciak a p. Kováč sa informujú ohľadom termínu pripojenia kanalizácie a vybudovanie cesty 

na Družstevnej ulici,   konkrétne v lokalite kde bývajú.  P. Kolaciak  sa sťažuje, že tam býva už 40 

rokov a dodnes tam nie je vybudovaná cesta. Poukazuje  na Lúčnu ulicu, kde ide obec budovať 

chodník a  opäť dávať nový asfalt (čo poniektorí obyvatelia Lúčnej ulice nechcú). Navrhuje nech 

obec zoberie 200 m asfaltu  z tejto ulice a použije ho na cestu pri nich. Sťažuje sa, že obec  tam 

nekosí, poukazuje ako sa kosí ihrisko.   

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) – konštatoval, že on im s určitosťou nevie povedať, kedy sa 

bude na Družstevnej ul. v uvedenej lokalite kanalizácia riešiť. V priebehu  4 rokov plánujeme 

odkanalizovať celú Družstevnú ul. Všetci vedia, že tam je problém kade viesť  kanalizáciu, aby to 

bolo technicky vyhovujúce. Dalo by sa to poriešiť cez súkromné pozemky. Zatiaľ  však  ich  

vlastníci nesúhlasia aby cez ich pozemky išla kanalizácia. 

P. Kováč – prejavil  veľkú nespokojnosť (používa pejoratíva)  s tým, čo tu bolo p. starostom 

povedané. Ako sa  má teraz zariadiť on? Ak je žumpa v nevyhovujúcom technickom stave, na jej 

opravu  investuje nemalé financie a nakoniec tam urobia kanalizáciu a on vyhodí peniaze  zbytočne! 

Hovorí, že zo zákona musí byť každý dom odkanalizovaný.  

Bc. Ladislav Oravec (starosta obce) – konštatoval, že obec robí čo môže, ale zázraky urobiť nevie. 

Žiada p. Kováča, aby nezavádzal ľudí. Uviedol, že   ani diaľnice sa nedajú všade postaviť, keď 

pozemky vlastnia súkromníci. Potvrdzuje to,  že domy, ktoré sa nedajú odkanalizovať verejnou 

kanalizáciou, musia mať vlastnú žumpu. Tú si musia obyvatelia na vlastné náklady čistiť 

a vyprázdňovať.   Má za to, že každý občan,  či už  pri odkanalizovaní domu do vlastnej žumpy 

alebo  do verejnej kanalizácie, bude musieť (aj v minulosti  si to ľudia financovali  sami) na to 

vynaložiť finančné prostriedky. Pre investície do všeobecne prospešných projektov máme   určité 

priority. V prípade kanalizácie sme si podľa podmienok, možnosti a situácie, ktorá tu je,  nastavili 

nejakú líniu, a to chceme aj urobiť. Uvedomuje si, že každý koho sa to týka, bude mať svoju 

pravdu. Obec však musí  s verejnými financiami nakladať efektívne a hospodárne.   

Bc. Daniel Trošan (poslanec obecného zastupiteľstva) – konštatuje, že z toho, čo tu povedal starosta 

mu vyplýva, že ich domy možno ani odkanalizované do verejnej kanalizácie nikdy nebudú.  
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P. Gurková sa pýtala  kedy bude v obci pre deti urobený  pumptrek, ktorý im bol sľúbený? 

Anatolij Dejneka (poslanec obecného zastupiteľstva) – povedal, že všetko sa postupne robí (podľa 

potreby, možností a dôležitostí), aj  to o čom sa tu dnes rozpráva predsa riešia, ale naraz sa všetko 

nedá. P. Gurková chce od nich zázraky. 

 

Ďalej  prítomní hovorili o detskom ihrisku pri MŠ, či ho dať k dispozícii verejnosti. Boli na to 

rozdielne názory, napr.  poslanec Svocák informoval, že už dostal otázku, či sa ihrisko nevyužíva 

kvôli vysokej tráve alebo sa nekosí, aby sa nepoužívalo? Starosta pripomenul, že už boli také 

návrhy  dať k dispozícii verejnosti detské ihrisko ale nenašla sa žiadna zodpovedná osoba, ktorá by 

si to vzala na  starosť. Keďže ihrisko má slúžiť  pre MŠ, nemôžeme ho dať  k dispozícii len tak 

živelne, musí byť nejaký dozor kvôli bezpečnosti a aby nebolo zdevastované. 

 

12. Diskusia 

Diskusia prebehla v rámci jednotlivých bodov. 

 

13. Záver 

V závere zasadnutia starosta obce Bc.  Ladislav Oravec poďakoval prítomným za účasť 

a spoluprácu a  ukončil 4. zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Malý Slavkov.  

 

 

 

 

 

                                                                                                      ........................................... 

                                                                                                Bc. Ladislav Oravec  

                                                                                            starosta obce Malý Slavkov 

 

 

 

 

 

Overovatelia: 

 

Rastislav Cirák                                                   ........................................... 

 

  

 

Anatolij Dejneka                                                .......................................... 

 
                            
 

 

                                                                                                                                                                                                                                               

Zapísala: Veronika Pirožeková 

 

 

 


